
 InvitatZIUA:  Buna ziua! Asteptam intrebarile d-voastra!

adina: Cu ce proiecte veniti pentru constanteni. De ce ar trebui sa va alegem pe 
dumneavoastra si nu pe contracandidatii dvs.? 

Anon1860: Sunteti de acord cu faptul ca Portul Constanta sa fie preluat de 
Primarie?

Anon1860: Ce se poate de facut pentru agentii economici, ca sa nu dea 
faliment? Cum veti scadea rata somajului? Sunt sute de mii de oamne someri, 
care si-au pierdut casele!!! Ce veti face pentru cetateanul care va va vota????

Tacitus: Ce va propuneti sa realizati, in cazul in care veti primi votul de 
incredere?

George: Nu va cunosc, nu stiu cine sunteti. Ce credeti ca ar trebui sa stiu eu si 
ceilalti constanteni despre dumneavoastra?

Razvan: Ne-am saturat de promisiuni. Acum promiteti, si în Parlament, veti vota 
pentru scaderea salariilor. Credeti ca aveti vreo sansa sa castigati cu ARD-ul?  

adina: Cati bani ati investit in campania electorala? 

 InvitatZIUA: pentru adina: Una dintre marile probleme pentru cetatenii din 
colegiul in care candidez e ca, din pacate, nu pot sa ii reprezint pe toti 
constantenii. Cei care locuiesc in municipiul Constanta nu pot vota pentru mine. 
In colegiul in care candidez una din marile probleme o reprezinta lipsa locurilor 
de munca. Or, pentru asta, daca voi fi ales parlamentar va promit ca nu voi avea 
liniste nici eu, nici conducerea judetului pana cand nu vom deschide judetul 
investitorilor. Nu exista alta solutie pentru locurile de munca decat a atrage 
investitori. Prima conditie e sa nu li se mai ceara spaga. Am sa fiu in batalie cu 
conducerea judetului pana cand vom crea un mediu propice atragerii 
investitorilor. O alta problema legata de crearea locurilor de munca o reprezina 
refacerea infrastructurii din statiunile din sudul litoralului. Toate guvernele de 
pana acum au privit pasiv cum se degradeaza tot sudul litoralului. Nimeni nu a 
facut nimic pentru a stopa aceasta degradare. Imi propun ca indiferent de cine va 
fi la guvernare sa treaca la refacerea intregii infrastructuri a statiunilor din sudul 
litoralului pe bani europeni. Exista posibilitatea sa facem acest lucru, cineva 
trebuie sa se zbata pentru asta. Promit ca eu voi face asta.

 InvitatZIUA:  Pentru anonim 1860. Nu sunt de acord ca Portul Mangalia sa 
revina Primariei Constanta. Nu stiu daca e bine sau rau ca primaria sa preia 
Portului. Nu stiu, insa, daca e capabila. In port sunt necesare investitii de sute de 
milioane de euro. Nu stiu daca primaria e capabila sa finalizeze aceste investitii. 
Mai intai trebuie sa aflu raspuns la aceste intrebari. Poate Primaria sa faca fata 
investitiilor? Astept raspuns la aceasta intrebare.



 InvitatZIUA:  Pentru 1860. Pentru agentii econominic, eu, ca mic agent 
economic pot sa spun ca cea mai mare problema o reprezinta atitudinea 
organismelor de indrumare si control. Doresc sa modific legislatia in asa fel incat 
cei care vin in control sa fie obligati mai intai sa isi exercite atributiile de 
indrumare. Adica nimeni sa nu poata veni sa te amendeze daca nu a venit 
inainte sa te indrume.

 InvitatZIUA:  Pentru Razvan: Promisiuni fac toti politicienii, indiferent de partidele 
din care fac parte pentru ca cetatenii doresc sa auda aceste promisiuni. Asta 
inseamna campanie electorala. E singurul mod de a ne alege reprezentantii. Noi 
spunem ce credem ca putem face si cetatenii ne voteaza in functie de 
credibilitatea noastra. Alta modalitate nu s-a inventat. referitor la taierea salariilor, 
niciun politician, oricat de rau ar fi, nu isi doreste sa fie pus in situatia sa taie 
salariile. Doar un nebun ar face cu placere asta. Sunt insa momente in istorie 
cand liderii sunt obligati sa ceara poporului sacrificii, pentru a salva tara. Credeti 
ca pe vremea cand lucrurile intre state se rezolvau prin razboaie, era vreun lider 
normal la cap care isi ducea poporul la razboi? Stia clar ca unii nu se mai intorc 
acasa. Si totusi, isi luau armele si mergeau la razboi ca sa isi salveze tara. Azi nu 
mai e nevoie sa morara nimeni. A trebuit sa suferim o perioada cu totii. veti 
spune ca politicienii nu au suferit. E adevarat, de asta am si criticat masurile 
luate. Dar eu am fost printre cei care au suferit. Afacerea mea a suferit de pe 
urma taierii salariilor.Daca oamenii nu mai au bani totul e afectat.

Anon7293: Dintre toate colegiile constantene de ce ati ales sa candidati tocmai 
pe Colegiul 2?

Anon7249: Echipa de fotbal Farul se afla într-o situatie foarte grea, fiind 
amenintata cu retrogradarea în Liga a 3-a si chiar cu desfiintarea, daca 
autoritatile nu se implica. Ce veti face, dupa ce veti deveni senator, pentru echipa 
fanion a litoralului?

 InvitatZIUA:  Pentru Anon 7293: Eu as fi vrut sa candidez pe Colegiul 9 Camera 
Deputatilor. Nu s-a putut pentru ca fusese deja domnul Danut Culetu. Mie mi s-a 
facut tarziu propunerea si m-am si decis foarte tarziu si atunci dintre tot ce mi s-a 
oferit am considerat ca cel mai bine mi se potriveste Colegiul 2 pentru ca aici e 
Mangalia, de care sunt foarte legat, practic imi castig existenta dintr-o afacere din 
Mangalia, aici e Ovidiu, unde am prieteni si rude, aici sunt Poarta Alba si 
Castelu, comune unde am rude. Pana la varsta de doi ani am crescut in Nisipari. 
De aceea am ales Colegiul 2. Si datorita unor calcule proprii privind sansele de a 
accede in Parlament.

 InvitatZIUA:  Pentru Anin 7249: Din pacate, Constanta nu este in colegiul meu. 
Acum, in campanie electorala ma concentrez pe problemele oamenilor din 



localitatile din colegiul meu. Daca voi ajunge senator, insa, si cineva considera ca 
pot sa sprijin ca pot sa ajut echipa de fotbal, are usa deschisa la mine, am sa ajut 
cu cea mai mare placere, am sa il sprijin cu tot ce este posibil.

 InvitatZIUA:  Multumesc! La revedere! 


